

TABLE OF CONTENTS

目 录

An Analysis on the Awareness of the Role of Interpreters in the Interpreting Course of MTI Students

(浅析翻译硕士口译课程的译员角色的意识培养)

H. R. WANG.....175

Differences and Training Measures of Creative Thinking between Sino-US Aviation Academy Students

(中美航空院校学生创新思维差异与培养措施研究)

D. Y. SHEN.....183

Research on the Practice Teaching of “Database Principle” in the Excellent Engineer Training Plan

(卓越计划中《数据库原理》实践教学研究与探索)

C. S. ZHANG, J. LIN.....194

Exploratory Study on Application of Reflective Teaching in Physical Optics Course

(反思性教学应用于物理光学课程的探索性研究)

L. XU, Q. L. WANG.....198

A Discussion on Interactive Teaching

(浅议互动式教学)

Q. Y. DU, M. Y. LIU, K. YANG.....204

Innovation Practice Course: Exploration and Practice of Teaching Mode for Research-Oriented Study

(创新实践课程：研究性学习教学模式的探讨与实践)

X. P. YANG, K. L. ZHANG, J. LIU, Y. P. MAO, Y. B. BAI, Y. D. ZHU.....210

Study on Case Teaching of *Engineering Economics* Based on Excellence Plan

(基于卓越计划的《工程经济学》案例教学研究)

X. B. SHI, Y. J. XIAO, X. F. YAN.....217

Study of Enhancing the Effects of Bilingual Classroom Teaching on Specialized Courses in the Universities

(提升高校专业课双语课堂教学效果的研究)

Z. Y. TAO, X. LI.....222

Concise Remarks on Transfer Matrix of Applied Optics

(浅析应用光学中的传递矩阵)

L. JIN.....235